

شروط وأحكام استخدام تطبيق هالة كوبونات

مقدمة

مرحباً بك في تطبيق هالة كوبونات. هذه الشروط والأحكام تحدد قواعد استخدامك للتطبيق. باستخدامك للتطبيق، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط.

الأهلية

يجب أن يكون عمرك 13 سنة على الأقل لاستخدام هذا التطبيق.

حسابات المستخدم

التسجيل: قد تحتاج إلى إنشاء حساب لتتمكن من استخدام بعض ميزات التطبيق. يجب أن تكون المعلومات التي تقدمها دقيقة وكاملة.
أمان الحساب: أنت مسؤول عن الحفاظ على سرية بيانات حسابك.
إنهاء الحساب: نحتفظ بالحق في تعليق أو إغلاق حسابك في أي وقت.
استخدام التطبيق

الاستخدامات المسموح بها: يمكنك استخدام التطبيق لأغراض شخصية وغير تجارية، مثل تصفح العروض واستردادها.
الاستخدامات المحظورة: يُمنع استخدام التطبيق لأي غرض غير قانوني، أو لنشر الفيروسات، أو للوصول غير المصرح به إلى حسابات الآخرين، أو لأي نشاط يعطل عمل التطبيق.
حقوق الملكية الفكرية

جميع المحتويات والعلامات التجارية الموجودة في التطبيق مملوكة لشركة هالة كوبونات أو الجهات المرخصة لها. أنت تحصل على ترخيص محدود وغير حصري لاستخدام التطبيق.

روابط وعروض الجهات الخارجية

قد يحتوي التطبيق على روابط لمواقع أخرى. نحن لسنا مسؤولين عن محتوى هذه المواقع

إخلاء المسؤولية والحد من المسؤولية

نحن نقدم التطبيق "كما هو"، دون أي ضمانات. نحن لسنا مسؤولين عن أي أضرار قد تنتج
عن استخدامك للتطبيق

التعويض

أنت توافق على تعويض شركة هللة كوبونات عن أي خسائر قد تتعرض لها نتيجة استخدامك
غير المشروع للتطبيق

القوانين الحاكمة

تحكم قوانين المملكة العربية السعودية في هذه الشروط والأحكام

إنهاء الخدمة

نحتفظ بالحق في إنهاء حسابك أو تعطيل الوصول إلى التطبيق في أي وقت

معلومات الاتصال

info@cody.center: لأي استفسار، يمكنك التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني

سياسة الخصوصية

يرجى الاطلاع على سياسة الخصوصية الخاصة بنا لمعرفة كيفية جمعنا ومعالجتنا لبياناتك
الشخصية

Terms and Conditions of Use of Halalah Coupons App

Introduction

Welcome to the Halalah Coupons app. These Terms and Conditions govern your use of the app. By using the app, you agree to be bound by these terms.

Eligibility

You must be at least 13 years old to use this app.

User Accounts

- **Registration:** You may need to create an account to access certain features of the app. The information you provide must be accurate and complete.
- **Account Security:** You are responsible for maintaining the security of your account credentials.
- **Account Termination:** We reserve the right to suspend or terminate your account at any time.

Use of the App

- **Permitted Uses:** You may use the app for personal, non-commercial purposes, such as browsing and redeeming offers.
- **Prohibited Uses:** You may not use the app for any unlawful purpose, or to distribute viruses, or to gain unauthorized access to other users' accounts, or to engage in any activity that disrupts the operation of the app.

Intellectual Property

All content and trademarks on the app are owned by Halalah Coupons or its licensors. You are granted a limited, non-exclusive license to use the app.

Third-Party Links and Offers

The app may contain links to other websites. We are not responsible for the content of these websites.

Disclaimer and Limitation of Liability

We provide the app "as is" without warranties of any kind. We are not liable for any damages that may arise from your use of the app.

Indemnification

You agree to indemnify Halalah Coupons for any losses incurred as a result of your misuse of the app.

Governing Law

These Terms and Conditions are governed by the laws of Saudi Arabia.

Termination

We reserve the right to terminate your account or disable your access to the app at any time.

Contact Information

For any inquiries, please contact us at: info@cody.center

Privacy Policy

Please refer to our Privacy Policy for information on how we collect and process your personal data.